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§ 1 Sammanträdet öppnades av ordförande Malin Åsander kl. 19:15 
 
§ 2 Närvarande 
Följande personer deltog på mötet: 
Malin Åsander, ordförande 
Jessica Berglund, vice ordförande 
Ann-Louise Rönmark, kassör 
Anette Gustavsson, sekreterare 
Mariz Öhman, ledamot 
Martina Israelsson, ledamot 
Veronica Nilsson, ledamot 
Soffie Modin, suppleant 
Ingela Dehman Lindgren, suppleant (deltog från § 5 till § 7, skrivelse 13.25) 
Karin Morander, valberedningen (deltog fram till § 9) 
Lisa Bergman, valberedningen (deltog från § 4-§ 9) 
 
§ 3 Val av justerare 
Till justerare valdes Ann-Louise Rönmark. 
 
§ 4 Godkännande av dagordning och mötespolicy 
Dagordningen godkändes. 
Styrelsen beslutade även att godkänna den föreslagna mötespolicyn 
 
§ 5 Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
§ 6 Informationsärenden 
Ordförande, Malin informerar om: 
Inget att informera om  
 
Kassör Ann-Louise informerar om: 
 
Uppdaterade ekonomirutiner har tagits fram. Ett möte är bokat den 14 april med Ann-Louise, 
Ingela, Anette och Malin för att fastställa rutinerna. Därefter ska föreningens kontaktpersoner 
delge rutinerna till sina respektive utskott. 
 
Nya rutiner för kvitton, reseräkningar och leverantörsfakturor har delgetts styrelsen. Dessa ska 
vidareförmedlas till respektive utskott av deras kontaktpersoner. 
 
SBK har meddelat att de inte har någon struktur för hedersmedlemmar. 
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Ann-Louise har delgett styrelsen kvartalsrapporten som ska skickas till organisationen via 
respektive kontaktperson. 
 
Det konstituerande protokollet har ännu inte inkommit till Ann-Louise. 
 
 
Sekreterare – Anette Gustavsson informerar om: 
Ett förslag har lagts om att boka ett möte för att diskutera verksamhetens mål för 2025. 
 
 
Utskottet för avel och hälsa – Mariz Öhman informerar om: 
Sammanfattning från digital uppfödarkonferens, med fokus på släktskapsindex, mentalindex, 
hanhundsanvändning och DNA-tester. 
 
Hemsidan har uppdaterats med nya texter från JLPP-gruppen: rottweilerklubben.se/sjukdomar. 
 
Förslag har inkommit om att ansöka om hälsoprogram för NAD och LEMP (nivå 1). Utskottet ska 
arbeta vidare med frågan och återkomma inför nästa styrelsemöte. 
 
Planerad föreläsning till hösten med Abtin Mojarradi från Awake, om neurologiska sjukdomar. 
 
Det har inkommit önskemål om provtagning i samband med utställning (SSU/Nora) och läger 
(Kosta). Utskottet ser över möjligheterna tillsammans med de andra utskotten, och vi är glada 
över att kunna samarbeta kring detta. 
 
 
 
Utskottet för information – Anette Gustavsson informerar om: 
Utskottet inväntar svar från övriga utskott och funktioner gällande uppdateringar om deras 
organisation. Kontaktpersonerna har uppmanats att påminna sina utskott. När informationen 
inkommit uppdateras hemsidan, medlemstidningen och övriga kommunikationskanaler. 
Detta gäller även informationen på respektive utskotts sidor, kalendern samt vanliga frågor 
(FAQs). 
 
Digitalt medlemsmingel har hållits på temat: Tyck till om framtidens championatregler. 
 
Webmaster arbetar med två större projekt: 
Synkronisering av hemsidan och Facebook 
Sökfunktion för mentalindex och släktskapsindex 
 
Instagram: Styrelsen beslutade att utse Jenny Odeblom till ansvarig. 

https://rottweilerklubben.se/sjukdomar
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Utskottet för tävling och samhällsnytta – Jessica Berglund informerar om: 
IGP Stockholm den 31 maj är inställd. 
 
UG IGP har ansökt om exteriörbeskrivning i samband med rasmästerskapet BSL/IGP/FH i 
Vårgårda den 2–3 augusti. 
 
UG bruks har ansökt om exteriörbeskrivning i samband med rasmästerskapet i bruks i Tollarp 
den 27 september. 
 
Brukssatsning på patrull och brukslydnad pågår. 
 
Stellan Karlsson har tillträtt som ny medlem i UG Specialsök. 
 
Digitala föreläsningar planeras, där Royal Canin har uttryckt önskemål om att få delta en stund 
för att träffa våra medlemmar. 
 
Peter Lundgren har valt att lämna utskottet för prov och tävling. Styrelsen riktar ett tack för hans 
insats. 
 
 
 
Utskottet för läger och aktivitet – Martina Israelsson informerar om: 
Kosta-lägret är öppet för anmälan. 
 
Föne-lägret har öppnat sin anmälan. 
 
Aktivitetsområde Västkusten är igång. 
 
Ett nytt aktivitetsområde kring Nyköping har inkommit med namnförslag. Styrelsen uppdrog till 
Martina att se över förslagen och bolla vidare med styrelsen. 
 
 
Lokalområden – Martina Israelsson informerar om: 
Byte av plats för Föneutställningen har skett. Styrelsen uppdrog till Martina att säkerställa att 
lokalområdet fått stöd i processen. 
 
Lokalområdet Västernorrland har ännu inte inkommit med årsmöteshandlingar. Styrelsen 
uppdrog till Martina att påminna dem. 
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Utskottet för mentalitet – Veronica Nilsson informerar om: 
Utskottet för mentalitet kommer framöver själva att skicka ut information från rasklubben vid 
oacceptabelt beteende. Styrelsen uppdrog till Veronica meddela utskottet samt att att se över 
arbetsbeskrivningen för utskottet. 
 
Veronica har delgett styrelsen protokollet från utskottets senaste möte. 
 
Uppföljning av mentalindex – Anette Gustavsson informerar om: 
Uppföljning av mentalindex (MI) sker den 23 april. 
Erling Strandberg är inbjuden till ett digitalt uppfödarmingel i samband med uppföljningen. 
 
 
 
Utskottet för utställning – Veronica Nilsson informerar om: 
Anette har haft möte med Camilla gällande bilder kopplade till sponsorer och 
årsmötesutställningen. 
 
Malin och Veronica har haft ett digitalt möte med utskottet angående ersättningar. Veronica 
informerade utskottet om vad hon fått från SKK och har även varit i kontakt med SBK för att få 
klarhet i hur deras funktionärsersättningar hanteras. Svar från SBK inväntas. 
Utskottet kommer att ha ett fysiskt möte den 9 april för att ta fram ett förslag på 
ersättningsnivåer. Då man inte vill hasta fram ett beslut kommer förslaget att presenteras på 
nästa styrelsemöte. 
Veronica har delgett styrelsen anteckningar från Zoommötet. 
 
Utskottet har inkommit med förslag till sin arbetsbeskrivning. Dessa kommer att ses över i 
samband med ett separat möte där samtliga arbetsbeskrivningar gås igenom. 
 
 
 
Utskottet för exteriör – Soffie Modin informerar om: 
Den planerade exteriörbeskrivarkonferensen har ställts in på grund av för få anmälda. 
 
Utskottet har inkommit med en skrivelse angående exteriörbeskrivarfilmen som publicerats i 
sociala medier, där man uttryckt att man saknat information och förankring kring innehållet. 
Utskottet önskar större öppenhet och transparens. 
Soffie har återkopplat med information om filmen samt om tidigare beslut. Det rörde sig om en 
brist i överlämningen. 
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Medlemshantering – Ann-Louise Rönmark informerar om: 
Per den 31 mars 2025 hade Svenska Rottweilerklubben 902 medlemmar. 
 
 
Redaktion/Medlemstidning – Anette Gustavsson informerar om: 
Nummer 2/2025 av medlemstidningen är under produktion. 
 
Mariz Öhman, Veronica Nilsson och Anette Gustavsson har uppdragits att korrekturläsa 
numret. 
 
Martina Israelsson har uppdragits att skriva “Styrelsen informerar” till numret. 
 
Arbetet med att få in annonsörer har påbörjats. 
 
Jenny Odeblom har presenterat ett förslag för hur vi kan arbeta med sponsorer i tidningen. 
Styrelsen har lämnat synpunkter och Anette uppdrogs att återkoppla till Jenny för vidare dialog. 
 
Materialstopp är den 11 april. En mindre kampanj har dragits igång för att locka annonsörer.  
 
 

 
 
Vandringspriser och förtjänsttecken – Mariz Öhman informerar om: 
Gyllene Rottweilern har inte delats ut sedan 2016. Styrelsen uppdrog till Mariz att kontakta 
instiftaren för att se över eventuella ändringar i statuterna. 
 
AG VP föreslog även att statuterna för Årets Allround ändras till krav på resultat i tre grenar: 
bruks och utställning (obligatoriska) samt en valfri (t.ex. lydnad, rallylydnad eller nosework). 
Styrelsen uppdrog till Mariz att kontakta Sanne i AG VP för vidare utveckling av förslaget. 
 
Ett förslag om att lista alla vinnare av vandringspriser, inklusive historiska, på hemsidan har 
inkommit. Arbetet är redan påbörjat av webmaster. AG VP är välkomna att bidra, uppdrogs till 
att Mariz meddela Sanne om detta. 
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Arbetsgruppen för samarbeten – Anette Gustavsson informerar om: 
Arbetsgruppen har skickat sina sista kommentarer på kontraktsförslaget från Sveland. 
 
Anette har haft ett inspirerande möte med Royal Canins representant Sebastian, där framtida 
samarbetsmöjligheter diskuterades. 
 
Arbetsgruppen arbetar tillsammans med utskottet för avel och hälsa med att ta fram en 
uppfödarportal. Portalen ska erbjuda klubbens uppfödare exklusiva erbjudanden samt 
information, råd och inspiration kopplat till uppfödning. 
 
 
Arbetsgruppen RAS, Malin: 
Inget att rapportera  
 
Kontaktperson BSE & ZTP, Veronica informerar om: 
Inget att informera 
 
Internationell kontaktperson – Malin Åsander informerar om: 
Se skrivelse nr 43.25 
 
§ 7 Inkommande och utgående skrivelser – Malin Åsander informerar om: 
Inkommande skrivelser: 
13.25 Rasinventering- fråga från medlem, styrelsen gick igenom de frågor Soffie skickat till 
utskottet, då vi saknar svar på viktiga frågor så beslutade styrelsen att utskottet behöver 
inkomma med kompletterande material. Styrelsen uppdrog till Soffie att kontakta utskottet för 
exteriör.  
 
28.25 Sammanställning avseende omröntgen HD och ED för året 2024 (från SBK Avel och 
Hälsa) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till utskottet för avel och hälsa för kännedom. 
 
29.25 Regelrevidering Specialsök (från Tävling SBK) 
Åtgärd: Skickades till UG Specialsök för vidare hantering. 
 
30.25 BSI sammanställning (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till utskottet för utställning för kännedom. 
 
31.25 Bruksdomare per distrikt och med nya nomenklaturen (från SBK Camilla Hjort) 
Åtgärd: Skickades till UG Bruks samt de TS vi har i klubben för vidare hantering. 
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32.25 BPH-text, fri för klubben att publicera om ni vill (från SKK) 
Åtgärd: Lades till handlingarna. 
 
33.25 Information och artikel från SKKs exteriördomarkommitté - Brush up för svenska 
exteriördomare (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till utskottet för för vidare hantering. 
 
34.25 BSI (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till utskottet för utställning för vidare hantering. 
 
35.25 Lägga in licens för tävlande i skydd IGP MR i SBK Tävling (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Skickades till UG IGP för vidare hantering. 
 
36.25 Inbjudan till IGP figurantexamination 2025 (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Skickades till UG IGP för vidare hantering. 
 
37.25 Enkät gällande regelrevideringen av championatsregler och särbestämmelser (från SBK 
Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och hänskjutet till nästa möte för vidare diskussion. 
 
75.24 Oacceptabelt beteende - avstängning upphört (från SBK Avel och Hälsa) 
Åtgärd: Skickades till utskottet för mentalitet för vidare åtgärder. 
 
38.25 Förberedande valberedningen önskar förslag från distrikt och rasklubbar senast 30 april 
(från SBK Katarina Swahn) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och delgavs styrelsen för kännedom. 
 
39.25 Yttrande - Dispensansökan för hund till avel (rottweiler) (från AK@SKK) 
Åtgärd: Lades till handlingarna, styrelsen beslutade att avslå ansökan, uppdraget att informera 
berörd part gick till Anette, med synpunkter från utskotten för mentalitet samt avel och hälsa. 
 
40.25 SBK Info mars 2025 (från SBK) 
Åtgärd: Lades till handlingarna. 
 
41.25 Arbetssätt (från Exteriör) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och uppdrogs till Soffie att besvara denna. 
 
42.25 Information om beslut från SKK/DN (från SKK) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till utskottet för Avel och Hälsa för kännedom. 
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43.25 Invitation & first official detailed information of IFR WORLD CHAMPIONSHIP 2025 (från 
IFR) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till UG IGP för kännedom. 
 
44.25 Remissomgång nr 2 Regelrevidering 2027 (från SBK) 
Åtgärd: Lades till handlingarna och skickades till UG Bruks för vidare hantering. 
 
§ 7 b Utgående skrivelser 
 
§ 8 Ekonomi – Ann-Louise Rönmark informerar om: 
Ekonomisk översikt, med bilaga. 

 
 
 
§ 9 Övrigt 
Kongressen: 
Styrelsen beslutade att Christina Sjögren och Jessica Berglund ska delta på förmöte nr 1, samt 
Christina och Anette Gustavsson på förmöte nr 2. 
Motioner: 
Kongress vartannat år – Förslag från FS om att hålla kongressen vartannat år avslogs. 
Styrelsen beslutade att avslå motionen. 
 
Föreningscoacher & utbildning – FS anser att motionen är besvarad. Styrelsen konstaterade 
att det finns ett behov av att vara mer uppsökande och synliga i dessa frågor, men ansåg inte att 
beslut om detta bör fattas på kongressen. 
 
Arbetsgrupp för avelsfrågor – FS föreslog avslag på förslaget om att inrätta en arbetsgrupp för 
avelsfrågor, men föreslog att ansvarsområdena bör ses över. Styrelsen ansåg att motionären 
har rätt i sak, men att den föreslagna arbetsgruppen inte är den rätta lösningen. Den behöver 
utvecklas vidare. 
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Instruktörskurser i alla SBK-sporter – FS föreslog avslag på motionen. Styrelsen beslutade att 
avslå motionen men påpekade att SBK bör ta ett helhetsansvar för samtliga grenar som ingår i 
SBKs ansvar. 
 
 
Valberedningens uppmaning: 
Lisa från valberedningen uppmanade styrelsen att följa de mötesregler som tagits fram inför 
varje möte och att en ny enkät skickas ut under sommaren. 
 
Årshjulet: 
Årshjulet gick igenom.  
 
§10 Nästa möte  
Måndag 12 maj 
 
§ 11 Sammanträdet avslutas 
 
Sekreterare  Ordförande  Justerare 
Anette Gustavsson Malin Åsander Ann-Louise Rönmark 

  
    


